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Evaluatie evenementenbeleid met omwonenden Markt d.d. 16 januari 2023 
 

Aanwezig:  

namens de omwonenden:  

namens de gemeente Gennep:  

 

Allereerst wordt ingegaan op het stuk van een raadslid in de nieuwsbrief van de gemeente. Hier zijn de 

omwonenden zeer ontevreden over. Hierin wordt sterk gesuggereerd dat het evenementenbeleid een 

direct gevolg was van de omwonenden. Dat is uitdrukkelijk niet het geval. De gemeente let hier ook erg op 

in haar communicatie.  

 

Aanleiding voor de ontevredenheid bij de omwonenden was de overlast die men ondervond door de 8 

zaterdagavonden op rij waarvoor door SumMmertime vergunning aangevraagd werd en vervolgens 

uitgebaat werd door de horeca op de Markt. Het evenementenbeleid ontbrak. 

Er komen steeds meer evenementen bij, de omwonenden willen deze niet in de weg staan,  maar zij vinden  

zowel levendigheid als leefbaarheid belangrijk. 

 

Al met al is men positief over het beleid. Dit is qua aantallen en geluidsnormen wel echt het maximale. Zit 

‘m vooral nog in  

 

Positief: 

- Spreiding op diverse locaties. 

- Evenementenkalender geeft inzicht. Soms ontstaan er spontaan ‘evenementen’ die niet aangemeld zijn 

voor de kalender. Gemeente geeft aan dit ter harte hebben genomen en nu een actuele kalender op de 

site te hebben staan. Hierin staan alle vergunde evenementen. 

 

Negatief: 

- Grenzen worden opgerekt. Voorbeeld de eindtijd is niet statisch: 00.00 uur → 01.00 uur 

- Er wordt niet gehandhaafd als de voorwaarden uit de vergunning overschreden worden. 

- Sancties (boetes) worden teruggedraaid. 

- Niet alle organisaties zijn bereid om te spreiden; organisaties zijn niet altijd bereikbaar voor 

omwonenden. Krijgen geen contactgegevens. 

- Meting van geluid. Er is een verschil tussen dbA of dbC. Vooral overlast van teveel lage tonen. Daarom 

nog eens kijken naar die dbC, die wordt nauwelijks benoemd in het stuk, maar is des te relevant. 

 

Meerjarenvergunning: staat dat dit uitgegeven kan worden als het een succes is. Wanneer is iets een succes 

en worden de omwonenden daar ook bij betrokken?  

 

Er moet meer aandacht zijn voor verwachting management en communicatie. De bewoners worden vooraf 

niet altijd (goed) geïnformeerd door de organisaties.  
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Op de Markt is nu twee keer de uitzondering van 100 DB: Mertzitting en 11/11. 

 

 

Aandachtspunt voor vergunningverlening: 

Bij het plaatsen van de hekken voor de gevels wordt rekening gehouden met vluchtroutes voor bezoekers 

van het evenement, maar niet met vluchtroutes voor aanwonenden. 


